
 MESTSKÁ ČASŤ KOŠICE – SÍDLISKO ŤAHANOVCE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Materiál na rokovanie Miestneho zastupiteľstva  

mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce 

 

 

 
 
 
 

Bod rokovania  22. 

Názov materiálu Príprava projektovej dokumentácie pre vybudovanie 
Europarku, Európska trieda, Košice 

Dátum rokovania 21. jún 2023 

Predkladateľ Mgr. Ing. Miloš Ihnát 
Starosta mestskej časti 

Podpis 

Spracovateľ PhDr. Jaroslav Žďára, 
Vedúci oddelenia rozvoja 
a vnútornej správy 

Podpis 

Dôvod predloženia Znenie § 14 ods. 3 zákona číslo 401/1990 Zb. o meste Košice 
v platnom znení 



Návrh na uznesenie: 
 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce  

schvaľuje 

dodatočné krytie prípadných finančných opráv, ktoré vzniknú v procese čerpania 

nenávratného finančného príspevku v rámci projektu „Príprava projektovej dokumentácie 

pre vybudovanie Europarku, Európska trieda, Košice“ z prostriedkov rezervného fondu, a to 

až do výšky 100 %. 

 

 

Dôvodová správa: 

Mestská časť Košice-Sídlisko Ťahanovce na základe uzavretia zmluvy o NFP s MIRRI 
dňa 26.04.2023 začala obstarávať projektovú dokumentáciu v rámci projektu „Príprava 
projektovej dokumentácie pre vybudovanie Europarku, Európska trieda, Košice“. Dňa 
17.05.2023 podpísala zmluvu s víťazným uchádzačom, a to spoločnosťou 3linea, spol. s.r.o. 
v celkovej hodnote 28 680,00 EUR. 

Následne, 18.05.2023 v zmysle pravidiel pre čerpanie NFP predložila podpísanú 
zmluvu spolu s celým procesom VO na kontrolu riadiacemu orgánu MIRRI. Nakoľko sa jedná 
o zákazku s nízkou hodnotou nižšieho rozsahu, v zmysle stanovených pravidiel v Jednotnej 
príručke pre žiadateľov/prijímateľov k procesu a kontrole verejného 
obstarávania/obstarávania sa v takomto prípade vykonáva sa len tzv. „ex post kontrola“, t.j. 
kontrola po podpise a nadobudnutí účinnosti zmluvy. 

Kontrola však do dnešného dňa nebola ukončená, pričom mailom zo dňa 12.06.2023 
bola kontrola prerušená za účelom doloženia niektorých podkladov (zriadenie prístupu 
kontrolného orgánu do systému EVO a doloženie čestného vyhlásenia). 15.06.2023 bolo 
doplnenie týchto podkladov zo strany mestskej časti zaslané. Nie je teda isté, kedy bude 
finálne rozhodnutie kontroly, pričom výsledok kontroly ovplyvní to, aké vysoké bude 
spolufinancovanie zo strany štátu, resp. EÚ. Toto spolufinancovanie tak vie MIRRI napriek 
percentu schválenému v zmluve o NFP ešte znížiť tzv. finančnými opravami od 5 – 100% , 
ktoré môžu byť zo strany prijímateľa MČ akceptované, a to je jednak v procese kontroly VO, 
ale aj pri kontrole žiadosti o platbu. 

Z tohto dôvodu bolo s víťazným uchádzačom dohodnuté, aby do času oznámenia 
výsledku kontroly s prácami nezačal. Nakoľko ale projektová dokumentácia musí byť 
odovzdaná do konca októbra tohto roku, čo vyplýva z podmienok výzvy, projektant 
potrebuje na jej úspešné spracovanie min. 4 mesiace. V prípade, že výsledky kontroly 
nebudú doručené v týchto dňoch alebo kontrola navrhne tzv. opravy, existujú tieto 3 
riešenia situácie:  

1. Mestská časť sa začiatkom júla s dodávateľom dohodne na ukončení zmluvy 
a zároveň sa dohodne na ukončení zmluvy o NFP. V takomto prípade MČ o nič nepríde ani 
nič nezíska. 

2. Mestská časť bude čakať do oznámenia výsledkov kontroly, pričom dodávateľ 
začiatkom júla začne v zmysle zmluvy projekčné práce. V prípade opráv zo strany MIRRI, 
ktoré mestská časť nebude akceptovať, MČ odstúpi od zmluvy s dodávateľom a zaplatí len 



skutočne vykonané práce, ktoré boli realizované do odstúpenia od zmluvy. Mestská časť 
v takomto prípade zaplatí len časť nákladov, avšak v plnom rozsahu. Projektová 
dokumentácia sa odovzdá iba v rozpracovanom stave. 

 3. Mestská časť bude čakať do oznámenia výsledkov kontrol, pričom dodávateľ 
začiatkom júla začne v zmysle zmluvy projekčné práce. V prípade finančných opráv zo strany 
MIRRI MČ bude pokračovať v zmluve, pričom percento opráv uhradí zo svojho rozpočtu. 
V prípade 100 % finančnej opravy  zákazku uhradí v plnej sume. Pri tejto alternatíve je možné 
sa s dodávateľom dohodnúť aj na fakturácii začiatkom budúceho roka v prípade, ak by sa na 
zákazku nenašli peniaze. Výsledkom bude obstaraná kompletná projektová dokumentácia, 
ktorá ale bude pre MČ vyššou ekonomickou záťažou, s akou počítala. 

Do úvahy prichádza ešte teoreticky 4. možnosť, kedy by došlo k opakovaniu ver. 
Obstarávania, čo je však vzhľadom na dátumy  každým dňom menej pravdepodobné. 

 Nakoľko ide o strategický zámer mestskej časti, ktorý má ekologický, komunitný 
a kultúrno spoločenský význam a pre jeho naplnenie  sa už realizovalo niekoľko opatrení 
(spracovanie urbanisticko – krajinárskej štúdie, vysporiadanie pozemkov, získanie vzťahu 
k mestským pozemkom), pričom je možné do budúcnosti predpokladať na samotnú 
realizáciu tohto zámeru externé zdroje, po internej diskusii a diskusii miestnej rady 
navrhujeme alternatívu č. 3. 

 

 

 

Spracoval: PhDr. Jaroslav Žďára, vedúci oddelenia rozvoja a vnútornej správy 

 


